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Interpelacje !

Pracownicy miejskich jednostek budietowych zrzeszeni w zwiEzkach zawodowych pytajq dlaczego

nie jest respektowane porozumienie z pracodawcami przy akceptacji prezydenta miasta z marca 2019r.,

dotyczqce corocznych podwy2ek plac. Porozumienie w sprawie'\^lzrostu wynagrodzefr podpisane zostalo ze

zx'iqzkami zawodowymi z Miejskiej Jadlodajni ,, U Swiqtego Antoniego", Miejskim Oirodku Pomory

Roclzinie oraz Miejskim Zespole Zlobk6w. Na mocy tych urn6w spolecznych prezydent miasta zobowiqzal

siq dn zabezpieczenia na ten cel stosownych kwot w kolejnych rocznych planach budietowych' Dotychczas

nie bylo zaclnych negocjacji ze srronE spolecznq wypeiniajqcych zapisy porozumienia' Jest to skandaiiczne

trakrowanie p.u.o*nik,iw i lamanie priyjqtych przez pracodawcq i prezydenta zobowi4zafi dotycz4cych

podwyiek plac w miejskich jednostkach bud2etowych.
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